

Dear Valued Clients,
尊敬的客户，

This serves to inform you that Senegal Authority will begin implementation of CTN or BSC effective 1st Mar (**Arrival date**) for all shipments to Senegal.

针对运往塞内加尔的货物，自 2019 年 3 月 1 号（**抵达目的港口**）起，塞内加尔当局将开始实施新的 CTN/BSC 规则。

Shipper/booking agent should provide CTN or BSC number on shipping instruction. Shipper can login onto website www.besc-senegal.net to obtain the CTN or BSC number.

发货人/订舱代理必须在提单样本上提供 CTN/BSC 号码。发货人可以通过相关网站申请 CTN/BSC 号码。

Carrier is not responsible for any error, omission or discrepancies with regard to the CTN or BSC number and the responsibility remains with shipper/booking agent.

发货人或者订舱代理必须承担所有因 CTN/BSC 号码错误，遗漏或偏差所产生的责任、风险和费用。

And using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation.

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。